
 

Bestyrelsesmøde i Skeifa 27. januar 2018 ved Bodil.                                

Deltagere:  Bodil, Kisse, Lene, Rikke S, Thomas , Michael (ref.) 
Afbud:   Rikke K 
Fraværende :   Karen 

1. Opfølgning på referat 
2. Økonomi 
3. Generalforsamling og budget  

a. Skal vi efterlyse et natur- og undervisningsudvalg? 
4. Nyt fra udvalg 
5. Status på forårsaktiviteter: Banko, kursus i medicinhåndtering, et dagsstævne, 

kratluskerstævne, punktamót, grusgravernes dag, øvestævne 
6. DI´s 50 års jubilæum, - gør vi noget? (forslag: et stævne som "før i tiden", måske i 

samarbejde med Skeifa SV) 
7. Klubtøj  
8. Henvendelse fra Jens Syrach ang. Marianne Flormann foredrag 
9. Evt.  

 
1.) Møde med Svendborg bliver efter GF. 
2.) Det er ok med bank igen og DK kort virker. Årsregnskab 2017 er godkendt fra revisor. 
3.) Kisse arbejder på vedtægts ændring. Der er kommet et forslag angående ekstra folde 

på Davindebanen, Michael vender det med udvalget inden GF.   Ole er ordstyre på GF 
og referent vælges på GF.  Udvalgene laver en kort beskrivelse af året der gik, til 
formandens beretning inden d. 15 feb. Budget drøftet. 

4.) Alrid Udvalg planlægger stævne  13-15 april.  
5.) Et dagsstævne 24. april Rikke S har skaffet dommer, Emilie speaker,  Sekretaria: Ole, 

Bodil, Lene i S,. Stævneleder Michael.  Michael spørger om hjælp til bane pleje. Cafe 
tager Kisse. Kisse og Ole laver indbydelse.  
Kratluskerstævne 5. maj ansvarlige Rikke, Bodil, Michael.  
Punktamót 25 maj, 10 august, 16 september (Bodil reserverer Davindebanen) 
Grusgravernes dag 5 Maj.  
Øvestævne ingen planer i år.  
Stutteri Tur  der arbejdes videre.   
Møntur er fuldt booket 

6.) Måske på Dyrskue. 
7.) Best.medlemmer får 50% af udgiften refunderet ved første køb af nyt klubtøj. Det er 

PR. Vedtaget at hestehoved kommer bagpå, logo foran.   
8.) Jens står for Flormann foredrag, der tilbydes Skeifa-medlemmer. 
9.) Maj-Britt  B. Larsen har meldt sig til undervisnings udvalget.   


